
Saksprotokoll i fylkesutvalet – 23.02.2017 
 
Anne Beth Njærheim (V) sette fram slikt forslag: 
 

«Tillegg til avsnitt to …. (tillegget er understreka) 
Bergen og omland friluftsråd og Friluftsrådet vest» 

 
Anne Beth Njærheim trekte forslaget sitt. 
 
Benthe Bondhus (Sp) sette på vegner av Sp, A, KrF, SV, MDG, V, Frp og H fram slikt forslag: 
 

«Alternativt 2. avsnitt:  
Fylkesutvalet set av 750 000 kroner til tiltaket, dekt av fylkesutvalet sin rådveldekonto. Dersom 
årsrekneskapen for 2016 vert godkjend med overskot, vert beløpet ført attende til fylkesutvalet sin 
rådveldekonto. 
 
Nytt avsnitt 3: 
Midlane skal kanaliserast gjennom Bergen og omland friluftsråd for tiltak i heile Hordaland.» 

 
Røysting 
Innstillinga, 1. avsnitt vart samrøystes vedteken. 
Bondhus sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 
Vedtak 
 
Plast som er kastet i naturen er et stort naturproblem. Det er et problem i seg selv da mye av plasten kan 
inneholde giftige tilsetningsstoffer som kan lekke ut. Et annet problem er at fugler og dyr kan skade seg på 
det, ved enten å spise det, eller sette seg fast i avfallet. Etter at en sjelden val nylig døde som følge av 
inntak av store mengder plast har mange frivillige engasjert seg for å samle inn plast som ligger slengt i 
naturen. Dette avfallet må håndteres. Hordaland fylkeskommune ønsker å bidra til dugnaden.  
 
Fylkesutvalet set av 750 000 kroner til tiltaket, dekt av fylkesutvalet sin rådveldekonto. Dersom 
årsrekneskapen for 2016 vert godkjend med overskot, vert beløpet ført attende til fylkesutvalet sin 
rådveldekonto. 
 
Midlane skal kanaliserast gjennom Bergen og omland friluftsråd for tiltak i heile Hordaland. 
 


